

## 哥林多前书七1-16

国际释经应用系列《哥林多前书》：对已婚或曾经结婚者的忠言

导师们阅读页面：149-159页

1. 这段经文是保罗针对当时的哥林多教会处境给予教导。那么我们如今需要面对现代哪些婚姻和性关系的课题？
2. 针对以上所列出的现代课题，从保罗的教导中，你可以找到那些原则？有哪些适用于今天的处境，哪些应用时需要多加小心？
3. 从恩赐的角度，你对婚姻和不婚有什么看法？教会作为一个信仰群体，一个肢体，对挣扎中的弟兄姐妹能提供什么帮助？

Passage: 1 Corinthians 7:1-16

TNIVAC coverage: To Those Currently or Previously Married

Reading for teachers: pg. 131-140

1. Paul's teachings were directed at the Corinthian church of the times. In our present times, what are the issues regarding marriage and sex that we face?
2. With reference to those issues, what principles can we draw from Paul's teachings? What are applicable to us and what do we need to be cautious of?
3. From the perspective of grace, what are your thoughts on marriage and single-hood? As the Body of Christ, how can the church assist brothers and sisters who struggle in these areas?